



## SICO's Sovereign & Quasi Sovereign Fixed Income Strategy Wins Best MENA Fixed Income Fund Strategy

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank (licensed as a wholesale bank by the CBB), has announced that its Sovereign & Quasi Sovereign Fixed Income Strategy has been named the Best MENA Fixed Income Fund Strategy by the Bonds, Loans & Sukuk Middle East Awards 2023.

**SICO's CEO, Najla Al-Shirawi**, commented on the award saying, "We are honored to have received this prestigious award, which acknowledges our leadership in the asset management industry and recognizes the exceptional flagship strategy of SICO. I attribute this success to the unwavering dedication and expertise of our team, who have always delivered exceptional results for our clients, even in challenging market conditions. We are grateful for the trust our clients have placed in us, and we remain committed to serving them with innovative and expert solutions. Our team takes great pride in this achievement, and we will continue to strive towards exceeding our clients' investment goals. With our extensive presence in Bahrain, the UAE, and Saudi Arabia, we are well-positioned to serve our clients and capitalize on the opportunities in the GCC region."

"Our fixed income strategies have consistently achieved exceptional results, consistently ranking in the top quartile against their respective benchmarks. Our flagship SICO Fixed Income Fund outperformed its benchmark by 6.9% in 2022, while our GIPS Compliant Sukuk Strategy came out

on top versus regional peers on a one-year, three-year, and five-year basis, generating a total net return of 23.23% over the last five years," said **Ali Marshad, Head of Fixed Income at SICO**.

The Bonds, Loans & Sukuk Middle East Awards has been recognising the most innovative and ground-breaking deals from sovereign, corporate, and financial institution issuers, borrowers, and investors in the Middle East since 2014. The awards celebrate the exceptional performance of financial institutions and professionals who have demonstrated excellence in various categories. SICO Asset Management was honoured for its exceptional work and dedication to providing exceptional fixed income strategies in the MENA region.

"Congratulations to SICO on this well-deserved recognition," said **Alex Johnson, CEO of GFC Media Group**. "Their conviction to delivering excellent fixed income strategies in the MENA region has been commendable. This award is a testament to their expertise, innovation, and dedication to excellence in serving their clients.". The Bank's assets under management (AUM) increased by 5% to reach USD 5 billion at the end of the first quarter of 2023 ,on the back of the introduction of new offerings and services.

- Ends -

#### About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with USD 5 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Financial Brokerage, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 100 exceptional employees.

#### **Media Contact:**

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



## سيكو تفوز بجائزة أفضل استراتيجية لأدوات الدخل الثابت في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية (والمركز من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي)، أن استراتيجيتها لأدوات الدخل الثابت السيادية وشبه السيادية قد فازت بجائزة "أفضل استراتيجية لصندوق أدوات الدخل الثابت لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا" ضمن جوائز السندات والقروض والصكوك للشرق الأوسط وشمال أفريقيا 2023.

وقد عبرت السيدة نجلاء الشيراوي - الرئيس التنفيذي لسيكو عن سعادتها بهذه الجائزة قائلة: "تحصد سيكو ثمار جهودها في قطاع إدارة الأصول وقوة استراتيجيتها الرائدة والتميزة في تحقيق نتائج إيجابية في ظل ظروف السوق الصعبة. إننا سعداء بالأداء الاستثنائي الذي حققته استراتيجيتنا لأدوات الدخل الثابت والذي يعكس خبرة فريق العمل والذي يتميز بسرعة التأقلم مع ظروف السوق ويحرص دائماً على تحقيق نتائج متميزة للعملاء. نشعر بالامتنان للثقة التي يوليها لنا عملاؤنا وسنواصل الالتزام بخدمتهم وفق أعلى المستويات والاستمرار في تقديم حلول مبتكرة ومتطورة تناسب احتياجاتهم وأهدافهم الاستثمارية حيث ان تواجدهم في البحرين والإمارات والسعودية يتيح لنا خدمة عملائنا بشكل أفضل والاستفادة من الفرص السانحة في منطقة الخليج."

من جانبه، قال علي مرشد - رئيس إدارة الأصول لأدوات الدخل الثابت معلقاً: "لقد حققت استراتيجيتنا لأدوات الدخل الثابت نتائج متميزة، مع تصنيفها ضمن الأفضل أداءاً مقارنة بالمؤشرات المعيارية حيث تفوق صندوق سيكو للاستثمار في أدوات الدخل الثابت على مؤشره المعياري بنسبة 6.9% في عام 2022 في حين جاءت استراتيجية الصكوك المتوافقة مع معايير الأداء الاستثماري

العالمي للصناديق الإقليمية على القمة لفترة سنة واحدة، وثلاث سنوات، وخمس سنوات، محققة صافي عائدات بنسبة 23.23% على مدار الخمس سنوات الماضية."

وتمنح جوائز السندات والفروض والصكوك للشرق الأوسط إلى الصفقات الأكثر ابتكارًا وتميزًا من الجهات السيادية والشركات والمؤسسات المالية المصدرة والمقترضين والمستثمرين في منطقة الشرق الأوسط منذ عام 2014. هذا وتحفي الجوائز بالأداء الاستثنائي للمؤسسات المالية والمهنيين الذين أظهروا تميزًا في مختلف الفئات. وقد تم تكريم إدارة الأصول لأدوات الدخل الثابت في سيكو لأدائها الاستثنائي وإستراتيجياتها المتوازنة للدخل الثابت في منطقتي الشرق الأوسط وشمال إفريقيا.

ومن جانبه هنا أليكس جونسون، الرئيس التنفيذي لمجموعة جي إف سي ميديا جروب على التقدير المستحق مضيفاً: "لا شك ان التزام سيكو بتقديم استراتيجيات متميزة لأدوات الدخل الثابت في منطقتي الشرق الأوسط وشمال أفريقيا جدير بالإشادة والتكريم فعلاً. هذه الجائزة تعد خير دليل وشاهد على الخبرات الواسعة والالتزام في العمل والتميز في الأداء لخدمة عملائهم."

وكانت سيكو قد شهدت ارتفاعاً في الأصول تحت الإدارة بنسبة 5% لتصل إلى 5 مليار دولار أمريكي في نهاية الربع الأول 2023، وذلك على ضوء إطلاق منتجات وخدمات جديدة.

- انتهى -

#### نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 5 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو للوساطة المالية وهي دار وساطة مالية مقرها أبو ظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، بالإضافة إلى سيكو كابيتال المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 100 موظف متميز.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس  
مدير العلاقات العامة، سيكو  
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017  
البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)